
Protokół Nr VIII /2024 

z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach 

która odbyła się w dniu 6 grudnia 2024 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15, 

zgodnie z załączoną listą obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy - 

Szymon Sidor, Sekretarz Gminy Agnieszka Łuba – Mendyk, Skarbnik Gminy 

- Sylwia Dzioba, Przewodnicząca Rady Powiatu Opatowskiego – Bożena 

Kornacka, radny powiat opatowskiego Bogusław Włodarczyk, Sołtysi, 

pracownicy Urzędu Gminy.   

Sesję rozpoczęto o godzinie 12:06. 

Porządek VIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

1. Otwarcie VIII sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy 

w Wojciechowicach. 

4. Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu 

Gminy Wojciechowice i jednostek podległych Urzędowi Gminy 

Wojciechowice.  

5. Przedstawienie sprawozdań z działalności szkół za poprzedni rok 

szkolny z uwzględnianiem wyników egzaminów oraz uwag nadzoru 

pedagogicznego: 

a) Publicznej Szkoły Podstawowej w Bidzinach – organ 

prowadzący Gmina Wojciechowice, 

b) Publicznej Szkoły Podstawowej w Stodołach, Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Gierczycach, Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Wojciechowicach – organ prowadzący Stowarzyszenie Na Rzecz 

Edukacji Gminy Wojciechowice „Dzieci Naszym Dobrem”. 

6. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady Gminy w 

Wojciechowicach opinii na temat procedowanych uchwał. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. obniżenia średniej ceny skupu żyta obliczonej za okres 11 

kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na 

rok podatkowy 2025,  

b. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 

2024-2031, 



c. zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok. 

 

8. Wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

10. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach Zbigniew Dragan otworzył 

obrady VIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach, poinformował, że 

obrady sesji są nagrywane i transmitowane. Przewodniczący stwierdził 

kworum rady na sali: na stan 15 osób, obecnych 15 osób. 

Następnie powitał przybyłych radnych, sołtysów, Przewodniczącą Radny  

Powiatu Opatowskiego, Dyrektorów Publicznych Szkół Podstawowych z 

terenu Gminy Wojciechowice Wójta z pracownikami. 

Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Przewodniczący Rady: Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Poddał pod głosowanie 

przedstawiony porządek obrad. 

 

Głosowanie:   „za” - 15         „przeciw” - 0        „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Zapytał czy są uwagi do protokołu 

z VII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z VII sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z VII sesji Rady 

Gminy w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za” -  15        „przeciw” - 0       „wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady: Przedstawił analizę oświadczeń majątkowych 

radych Rady Gminy w Wojciechowicach za rok 2023.  

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym puncie. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady: Poprosił o przedstawienie analizy oświadczeń 

majątkowych pracowników Urzędu Gminy Wojciechowice oraz jednostek 

podległych Urzędowi Gminy Wojciechowice. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym punkcie. 



Ad. 5 

Przewodniczący Rady: Poprosił o zadawanie pytań paniom Dyrektorom 

poszczególnych szkół z terenu gminy Wojciechowice. 

Radna Barbara Lasota: Poprosiła o dane z poszczególnych szkół odnośnie 

dowozu uczniów. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos odnośnie dowozu uczniów do szkół. 

Dyrektor Krystyna Czajkowska: Omówiła uczęszczanie uczniów z obwodów 

do poszczególnych szkół. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie namawiana rodziców dzieci 

do przejścia do szkoły w Bidzinach. 

Dyrektor Krystyna Czajkowska: Odpowiedziała na zapytanie radnej 

Lasoty. 

Przewodniczący Rady: Poprosił o zadawanie konkretnych pytań. 

Radna Barbara Lasota: Poprosiła o przedstawienie wyników egzaminu 

ósmoklasisty. 

Dyrektor Krystyna Czajkowska: Odpowiedziała na zapytanie radnej 

Lasoty. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie niekompletności 

sprawozdania z PSP Bidziny. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie niekompletnego sprawozdania. 

Dyrektor Krystyna Czajkowska: Odczytała pozostałą część sprawozdania. 

Przewodniczący Rady: Poprosił zadawać pytania odnoście finansów szkół 

Wójtowi i Skarbnik Gminy. 

Radna Beata Szafraniec: Poprosiła o przedstawienie wyników egzaminów 

we szkół w Gierczycach i Stodołach oraz przedstawienie informacji o 

liczbie dzieci w klasach 1-3 w Stodołach. 

Dyrektor Elżbietą Handenrajch- Stępień: Odpowiedziała na zapytania 

radnej Szafraniec. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie wynagrodzenia nauczycieli 

w szkołach Stowarzyszeniowych i w szkole w Bidzinach. 

Dyrektor Elżbieta Handenrajch – Stępień: Odpowiedziała na zapytanie 

radnej Lasoty. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie uroczystości w szkole w 

Stodołach ku pamięci pana Krzysztofika oraz ofiar katastrofy Smoleńskiej. 



Dyrektor Elżbieta Handenrajch – Stępień: Odpowiedziała na zapytanie 

radnej Lasoty. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie uroczystości pod Dębem 

Pamięci przy szkole w Stodołach. 

Przewodniczący Rady: Poprosił o spokój radną Barbarę Lasotę. 

Dyrektor Teresa Stawiarska: Odpowiedziała na zapytanie radnej Beaty 

Szafraniec. 

Radny Sylwester Bucior: Zapytał Dyrektor z Bidzin o dodatkowe godziny 

na co były przeznaczone oraz jaki był koszy tych godzin. 

Dyrektor Krystyna Czajkowska: Odpowiedziała na zapytanie radnego 

Buciora. 

Radna Barbara Lasota: Poprosiła Dyrektor z Wojciechowic o 

przedstawienie wyników egzaminu ósmoklasisty. 

Przewodniczący Rady: Poprosił o zadawanie konkretnych pytań. 

PO. Dyrektora Lucyna Mucha: Odpowiedziała na zapytanie radnej Lasoty. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawie sprawozdań. 

Wójt Szymon Sidor: Podziękował dyrektorom oraz nauczycielom za pracę i 

trud włożony w wychowanie młodzieży. 

Przewodniczący Rady: Podziękował Dyrektorkom za przybycie i odpowiedzi 

na pytania. 

Ogłosił 10 minut przerwy – godz. 13:08. 

Wznowienie obrad sesji – godz. 13:24 

 

 Ad.6 

Przewodniczący Rady : Poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o przedstawienie opinii z komisji na temat procedowanych 

projektów uchwał ( opinie stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący Stały Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach przedstawili  

opinie na temat procedowanych projektów uchwał. 

 

Ad.7 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwały w sprawach: 

a) obniżenia średniej ceny skupu żyta obliczonej za okres 11 kwartałów 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2025 

 



Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VIII/35/2024 

 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta obliczonej za okres 

11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na 

rok podatkowy 2025 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie stawek podatkowych na rok 

2025. 

 

b) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2024-

2031 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VIII/36/2024 

 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice 

na lata 2024-2031 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

c) zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VIII/37/2024 

 

w sprawie zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok 

 



Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 8 

 

Przewodniczący Rady: Poprosił o zabranie głosu w punkcie wolne wnioski. 

Radny Powiatu Opatowskiego Bogusław Włodarczyk: Zabrał głos w 

sprawie podatków na rok 2025. Złożył życzenia świąteczne dla 

mieszkańców gminy Wojciechowice. Omówił projekty Lokalnej Grupy 

Działania w Opatowie. Zabrał głos w sprawie Izb Rolniczych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Kornacka: Omówiła działalność 

Rady Powiatu Opatowskiego. 

Radny Sylwester Bucior: Podziękował za zakup nowego wozu strażackiego 

dla OSP Stodoły. 

Radna Marzena Pawlik: Zabrała głos w sprawie drogi powiatowej w stronę 

ujęcia wody w Gierczycach oraz budowy chodnika przy drodze krajowej 

74. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Kornacka: Odpowiedziała na 

zapytanie radnej Pawlik. 

Radny Powiatu Opatowskiego Bogusław Włodarczyk: Zabrał głos w 

sprawie drogi w Gierczycach. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie przepustu na drodze 

powiatowej w Stodołach oraz namalowania pasa wyznaczającego chodnik 

przy drodze powiatowej Stodoły – Grochocice. Prośba o odkrzaczenie przy 

oświetleniu ulicznym przy drodze powiatowej w Stodołach. Poprosiła o 

przedstawianie działalności Izb Rolniczych ora Lokalnej Grupy Działania. 

Podziękowała za zakup wozu strażackiego dla OSP Stodoły.  

Radny Powiatu Opatowskiego Bogusław Włodarczyk: Odpowiedział na 

zapytanie radnej Lasoty. 

Przewodniczący Rady: Zabrał głos w sprawie zaproszenia reprezentantów 

z wymienionych organizacji na sesje w przyszłym roku. 

Radna Anna Czajkowska: Prośba o przygotowanie ogrzewania na zimę w 

klubie we Wlonicach oraz zakup drzewa na opał. 

Radny Mateusz Motyła: Zabrał głos w sprawie przejścia dla pieszych przy 

numerach 127 a i b w Bidzinach. 

Radna Marzena Zakrzewska: Zapytała czy środki pozyskane z Lokalnej 

Grupy Działania mogą być wykorzystane na posadzkę w kościele. 

Radny Powiatu Opatowskiego Bogusław Włodarczyk: Odpowiedział na 

zapytania radnej Zakrzewskiej. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawie drogi od Podkoszyc w 

stronę Koszyc czy będzie dalej uzupełniana kruszywem. 

Radna Beata Szafraniec: Zabrała głos w sprawie przejścia dla pieszych 

przez drogę krajową przy CPN w Bidzinach. 

Sołtys Bożena Strzębska: Podziękowała za zakup wozu strażackiego oraz 

za poprawienie drogi na cmentarz. 



Sołtys Justyna Wychowaniak: Zabrała głos w sprawie przepustu w 

Łukawce obok pani O. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie wysypania drogi od wieży 

telefonii komórkowej w stronę Koszyc. 

Radna Anna Czajkowska: Zapytała o chodnik przy drodze krajowej w 

stronę Sandomierza. 

Radna Ewa Pawłowska: Podziękowała Przewodniczącej Rady Powiatu za 

przejście dla pieszych oraz wstawiony znak.  

 

Ad. 9 

 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytania radnych, sołtysów. 

Wójt Szymon Sidor: Przedstawił informację z działalności międzysesyjnej 

oraz informacje dla mieszkańców, które wpłynęły do Urzędu Gminy w 

Wojciechowicach. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie drzewa po wycince drzew 

przy drogach. 

  

Ad. 10 

  

Przewodniczący Rady: Zamknął obrady VIII sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach słowami „ Zamykam obrady VIII sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach”. 

Zakończenie sesji o godz. 14:28. 

 

Protokołowała 

Katarzyna Sulewska  

Podinspektor ds. obsługi rady gminy 

  

  

 

  

 

    

  

 


